
    ACTA DE LA REUNIÓ NÚM. 55 DE LA TAULA DE TREBALL DEL COMERÇ LOCAL
D’AMPOSTA “A LA VORA”

ASSISTENTS:

Sr. Adam Tomàs Roiget, Alcalde d’ Amposta

Sra. Anna Tomàs, Regidora de Comerç i Mercat

Sra. Xènia Casanova, Dinamitzadora del Mercat

Sra. Susana Giner, Pla d’Ocupació de Comerç de l’Ajuntament d’Amposta

Sra. Anna Navarro, Tècnica de Comerç de l'Ajuntament d'Amposta

Comerciants assistents:

Sra. Imma Tomas, de Martom moda

Sra. Mercè Torres, de Xesca 

Sra. Manolita Salvan, Flora Montsiá 

Sra. Sara Domenech, de Joieria Sara Domenech 

Sra. Maria, Farmàcia del Grau

 Sra. Marisin i Sra. Maite, Pam’s

Sra. Maria José Adell, Forn de pa Adell

Sra. Carmen, Restaurant La Trattoria 

Sr. Joan Garcia, Ideos 

Sra. Neus Fornós, d’Entre Teles

Sra. Rosa Puig, Joieria Salvadó

Sra. Anna Rosselló, de FECOAM

A la Ciutat d’Amposta, el dia 2 d’octubre de 2024.

Essent les nou hores i 5 minuts s’inicia la reunió corresponent al dia de la data  a la Sala

multifuncional de l’edifici del Sindicat, de la “Taula de Treball” del Comerç Local d’Amposta “A la

vora”,  amb les  persones relacionades anteriorment sota  la  Presidència de la  Sra.  Tomàs,

Regidora de Comerç i Mercat Municipal de l’Ajuntament d’Amposta. 

1. Aprovació acta anterior
La Sra. Tomàs dona la benvinguda als assistents i agraeix la seva presència i s’aprova l’acta 

anterior. També informa als assistents que totes les actes de la Taula de Treball estan 

publicades a la pàgina web de l’Ajuntament. 

(https://www.amposta.cat/ca/n3/la-ciutat/comerc-i-empresa/comerc-a-la-vora)

2. Mercat de Santa Llúcia
La Sra. Tomàs  explica que des de Comerç es va enviar un mail als paradistes que havien

participat  l’any  2023  al  Mercat  de Santa  Llúcia  proposant  el  8  de  desembre  per  fer  el

Mercat.  De les 49 parades de l’any passat,  19 van dir que els anava bé i  7 que no. La

proposta era fer-lo dins de Fires. Pren la paraula l’alcalde i explica que aquesta proposta ha

generat polèmica i vol explicar el perquè es va decidir fer-ho dins de Fires. La intenció de

l’Ajuntament és fer el  millor per la  ciutat,  mai es fa una proposta pensant perjudicar a

ningú, sempre es fa pensant en positiu. El 95% de les Fires que es fan de Santa Llúcia es fan

a principis de desembre perquè es ven producte relacionat amb el Nadal. La proposta de

l’Ajuntament era provar-ho un any. El sr. Garcia pregunta si es pot debatre la data, perquè

des de FECOAM es va fer una enquesta als socis per a què votessin si volien fer el Mercat

de Santa Llúcia el 8 o el 15 de desembre i va sortir majoritàriament que volien que fos el 15

(2 socis van escollir el 8 i 66 socis el 15). Fent-ho el 15, es dinamitza el comerç un cap de
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setmana més del desembre.  L’alcalde diu que està d’acord amb l’argumentari de FECOAM i

que veu viable canviar el dia al 15 de desembre. Que sols era una proposta i no era res

definitiu.

Per tant, s’acorda canviar el dia del Mercat de Santa Llúcia al 15 de desembre.

3. Subvenció Amposta, A la Vora Programa de Transformació cap a un model de comerç

de proximitat  tecnològic (Fons Next Generation)

La  Sra.  Tomàs  presenta  les  accions  que  s’engegaran  aquests  setembre/octubre

relacionades amb la subvenció que ha rebut l’Ajuntament del Fons Next Generation. 

En resum, les accions que es duran a terme en breu són:

1) Formació: Es realitzaran dos tipus de formació:

- Digitalització: l’objectiu principal és familiaritzar-se amb el món digital i donar eines per

gestionar el negoci i millorar la competitivitat i adaptar-se a les necessitats actuals.

-  Eficiència  energètica: l’objectiu  és  reduir  els  costos  energètics  i  ser  més  resilients  i

respectuosos amb el medi ambient.

Les formacions tindran el format de càpsules de 10 -15 minuts. De manera que cadascú es

podrà connectar a l’hora que vulgui i fer les càpsules al seu ritme.

2) Pla d’acompanyament en la Digitalització. S’acompanyarà de manera individualitzada

al comerç, i se l’ajudarà a decidir quines estratègies o accions són més interessants per al

seu negoci. Es farà un estudi de maduresa digital i es donaran eines per millorar.

Totes aquestes accions són gratuïtes per als participants. Són accions subvencionades pel

Fons Social Europeu- Next Generation, Ministeri d’Economica, Comerç i Empresa, PRTR i

l’Ajuntament d’Amposta. 

3. Altres assumptes

No havent altres assumptes de què tractar s’aixeca la sessió  essent les deu hores i que

com a Secretaria Delegada certifico.

A continuació es fa un petit esmorzar per als assistents. 

Amposta, a data de signatura

Anna Navarro Gilabert

Tècnica de Comerç 
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